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Investiční skupina Penta posiluje své realitní aktivity. Po dokončení obrovské administrativní budovy
Florentinum za zhruba 4,4 mld. Kč se chce intenzivněji zaměřit na druhou stranu ulice, na dlouho
projednávaný projekt na nevyužívaných pozemcích pražského Masarykova nádraží. Partner Penty Marek
Dospiva řekl, že do dvou let chtějí získat stavební povolení na první část projektu. Kromě toho skupina
nedávno získala lukrativní pozemek na Smíchově přímo nad tunelem Mrázovka, kde plánuje další
kanceláře. „Začínáme intenzivně pracovat na ‚Masaryčce‘ naproti Florentinu. Je to vize Penty vybudovat
takzvaný Central Business District. Ve všech evropských metropolích taková oblast je, například v Londýně
známé City," poznamenal Dospiva. „Věříme, že do dvou let bychom mohli mít vyřízené územní rozhodnutí a
stavební povolení. Do dalších dvou let bychom pak mohli celou tu uliční čáru zastavět," naznačil
harmonogram Dospiva. Skupina už začala stavět také v areálu bývalé továrny na letecké motory Waltrovka
v pražských Jinonicích, kde by za pět miliard korun měla vyrůst nová městská čtvrť. Loni v listopadu
zahájila stavbu první administrativní budovy Aviatica.
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